
Fra: Einar Færø 
Sendt: onsdag 27. september 2017 09.03 
Til: ATLE LILLETVEIT 
Kopi: Postmottak Radøy; Ingrid Didriksen 
Emne: SV: Kum på Lilletveit 
 
Hei! 
 
Etablering av kum som skissert skulle vera kurant då denne vert liggjande på dykkar eigedom. Fint 
om de kan lage ei teikning som viser kor mange  påkoplingar det må førebuast for i denne kummen. 
 
 
Mvh 
Einar Færø 
Einingsleiar Drift  
Mob.99098153 
 
 
 

Fra: ATLE LILLETVEIT [mailto:atlillet@online.no]  

Sendt: 26. september 2017 10:58 
Til: Einar Færø 

Emne: Kum på Lilletveit 

 
Hei, 

  

Eg viser til tidligere samtaler og ber med dette om at du bekrefter at det er ok for 

kommunen at det blir etablert ei kum på min eiendom rett ved ilandføringen av den 

kommunale ledningen. 

Kummen er tenkt å være påkoblingspunkt for alle hus og eiendommer sør for 

ilandføringen, samt hyttetomten til Geir Lilletvedt. 

Det er de berørte grunneigarane som betaler for etablering og drift av kummen 

  

På forhånd takk. 

  

  

mvh 

Atle Lilletveit 
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